
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 31/8/53 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
Protokoll från sammanträden i ÖS den 9/8, 17/8 och 24/8 föredrogs. 
Utan erinringar godkändes smtr.-protokollen 9/8 och 17/8. I fråga 
om den 24-/8 begärde Dunér korrigeringar i § 5. Således skulle sek
tionernas anslagsäskanden inte avgöras vid det planerade samman
trädet med de olika sektionsstyrelserna. Inte heller skulle ett 
påtalande av vissa sektioners bristande redovisningar göras vid 
detta sammanträde. Rinman upplyste att orientering numera verk
ställt sin redovisning för den gångna säsongen. I övrigt god
kändes protokollet utan ändringar.

§ 3.
Ordföranden meddelade att förre ordf. Sven Larson förklarat sig 

beredd låta med betalandet av föreningens skuld till honom med 
kr. 5.000 anstå t.v.

§ 4- .
Ordföranden meddelade att stadsarkitekt Glemme utlovat göra under 

sökningar i fråga om trappan i skidbacken. En förmodan att trappan 
ligger på mark tillhörande parkområdet ger möjlighet att över
lyfta allt ansvar för vad som händer på grund av backtrappans 
dåliga skick på parkstyrelsen.

§ 5.
Nordlund meddelade att han påföljande tisdag 1/9 skulle samman

träffa med Nirling i skidsektionen för undersökning av lämpligaste 
impregneringsförfarande i skidbacken.

§
Reklamskylt i skidbacken: uppdrogs åt Norén, Nordlund, Ecker

brant och Liliequist att i denna fråga ta kontakt med resp. Apo
tekarnas Vatten, Sthlms Bryggerier, SAS och Philips Neon AB och 
framlägga resultatet påföljande sammanträde den 7/9/53.

§ 7.
Uppdrogs åt Liliequist ta kontakt med E. Tidén i Idrottsplats- 

kommittén för att efterhöra läget i fråga om föreningens ansökan 
om medel från RF till skidbacken.

§ 8.
Sekreteraren meddelade, att inträdeskort till Fotbollstadion i 

Solna nu beviljas för Eckerbrant, som också tackade för redan er
hållet kort.

§ 9.
Handbollsektionens begäran att föreningen skulle ställa garanti 

med kr. 100:- för representationslagets fullföljande av kommande 
säsong i div. III godkändes. Meddelande härom skulle tillställas 
Sthlms Handbollförbund.

§ 10.
Avslutades sammanträdet.


